
Eriävä mielipide. 

 

Jätän eriävän mielipiteen Jedun koulukiinteistön ostamista koskien. 

 

Perusteluni: 

Emme ole saaneet vielä riittävän tarkkoja selvityksiä Jedun kiinteistön kunnosta. 

On paljon mahdollista, että Jedun rakennuksessa on sellaisia homeitiöitä, jotka ovat voineet levitä 
koko taloon. Minusta on erittäin hullu lähtökohta, että ostetaan kiinteistö kalliilla – puretaan se – ja 
rakennettaan tilalle uusi. Voin myös kertoa, että Jedulla on saamani tiedon mukaan tapahtunut 
aikoinaan paha öljyvahinko. Jää vain kysymykseksi, kuinka paljon öljyä on imeytynyt itse maaperään 
ja millaisia hiili- ja vetykaasuja sieltä nousee. Tämäkin asia tulisi selvittää. 

Minusta meillä ei ole riittävän tarkkoja kustannuslaskelmia, joiden pohjalta voisimme tehdä 
päätöksen. 

Mielestäni jokaisen pitäisi miettiä tätä asiaa henkilökohtaisena investointina. Kuka ostaa talon, jossa 
tällaisia ongelmia tulee vastaan? 

 

Ratkaisu: 

Meillä löytyy Kestilästä toistaiseksi terve koulukiinteistö samoin Piippolasta kunantalo. Miksi emme 
syksystä 2022 lähtien siirtäisi lukiolaisia sinne mikäli heille ei löydy jedulta terveitä tiloja. Tällä 
ratkaisulla saisimme rauhassa katsoa, mikä meidän Jedun kohtalo on ja miettiä sen jälkeen ratkaisua, 
että saadaan varmasti oppilaille puhtaat ja terveet koulutilat, kuten naapurikunnissa on rakenteilla. 
Ihmettelen miksi tämä vaihtoehto ei saa kannatusta hallituksessa. 

 

 

Jaakko Myllykoski 

Kunnanhallituksenjäsen 

 

 

 


